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Transportudvalget har i brev af 17. maj 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål vedrørende L 220 – Forslag til lov om anlæg af Lynette-

holm, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra Rasmus Vestergaard Madsen (EL)  

Spørgsmål nr. 56: 

Vil ministeren oplyse, om der medregnes jord fra anlæg af Østlig 

Ringvej/Havnetunnel og ny metrolinje til Lynetteholmen i de jord-

mængder, som bruges til opfyldning af Lynetteholm? 

Det ønskes samtidig angivet, hvor store mængder jord fra hvert 

projekt der regnes med. 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen indhentet et bidrag fra By & Havn, 

som jeg kan henholde mig til: 

”Det er ikke en forudsætning for etableringen af Lynetteholm at 

der modtages jord fra nye metrolinjer eller Østlig Ringvej. Det er 

baseret på erfaringerne fra depotet i Nordhavn forudsat at der 

modtages op til 2,6 mio. tons. overskudsjord årligt. I Nordhavn har 

jord fra metrobyggeriet udgjort ca. 20 pct. af den samlede jord-

mængde.  

Såfremt der på et senere tidspunkt træffes beslutning om etable-

ring af metro til Lynetteholm og Østlig Ringvej vil disse projekter, 

afhængig af anlægsmetode og linjeføring kunne bidrage med bety-

delige mængder jord til opfyldet af Lynetteholm.” 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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